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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de minister voor Wonen, Wijken
en Integratie over
«Marokkanentafels» van de
burgemeester van Rotterdam.
(Ingezonden 21 oktober 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Tafelen vergoed met Aboutaleb»?1

2
Is het waar dat de burgemeester van
Rotterdam Marokkaanse en
Antilliaanse stadsgenoten veertig
euro betaalt om tweeëneenhalf uur
met hem te praten?

3
Wat hebben deze gesprekken gekost
en uit welke middelen zijn deze
bekostigd?

4
Zijn de gesprekken met de
burgemeester van Rotterdam zo
slaapverwekkend dat de slachtoffers
hiervoor betaald moeten worden?

5
Is er niemand bereid gevonden met
de burgervader te spreken zonder dat
zij gecompenseerd worden?

6
Heeft u met de burgervader
gesproken over de te plannen
’Marokkanentafels’? Zo ja, heeft u uw
40 euro reeds ontvangen voor dit

gesprek? Kunt u dit overleg
toelichten?

7
Heeft de burgemeester ook
gesprekken gevoerd met zijn
autochtone stadsgenoten? Zo ja,
werden zij hier ook voor betaald?

8
Moet u de deelnemers aan het
Landelijk Overleg Minderheden
betalen wanneer u met hen in
gesprek gaat? Is dit gebruikelijk?
Zo ja, wat is hun uurtarief?

9
Bent u bereid contact op te nemen
met de burgemeester van Rotterdam
en hem te verzoeken onmiddellijk te
stoppen met het organiseren van
dergelijke gecompenseerde
gesprekken?

1 De Telegraaf, 17 oktober 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Laan (Wonen, Wijken en Integratie)
(ontvangen 24 november 2009) Zie
ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 546

1
Ja.

2
Nee.
Navraag bij de gemeente Rotterdam
heeft opgeleverd dat de
«Antillianentafels» en

«Marokkanentafels» in het leven zijn
geroepen om in marktonderzoek
input te leveren voor het (toekomstig)
beleid op het gebied van Antillianen
en Marokkanen. Deelname is niet
vrijblijvend, er wordt dan ook tijdens
de bijeenkomsten een actieve en
constructieve bijdrage van de
deelnemers verwacht. Er zal onder
andere aandacht zijn voor concrete
vraagstukken, zoals bijvoorbeeld
alleenstaande tienermoeders en
ex-gedetineerde jongeren.
Aansluitend aan dit marktonderzoek
vindt tevens een gesprek plaats met
de burgemeester.
De betaalde onkostenvergoeding is
gebruikelijk voor dit type onderzoek.
De onkostenvergoeding is bedoeld
als tegemoetkoming in de kosten die
mensen moeten maken om aan het
marktonderzoek te kunnen
deelnemen, bijvoorbeeld een avond
vrij nemen van hun werk, een oppas
regelen voor kinderen, parkeer- en
reiskosten. Pas aan het einde van de
avond wordt deze
onkostenvergoeding verstrekt.

3
De totale kosten van de organisatie
van de vijf Antillianentafels zijn
€ 66.640. Deze tafels zijn
gefinancieerd uit gemeentemiddelen
die beschikbaar zijn gesteld voor het
Antillianenbeleid.
De Marokkanentafels hebben nog niet
plaatsgevonden.
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4
Zie antwoord vraag 2.

5
Zie antwoord vraag 2.

6
Nee. Ik heb hier niet met de
burgemeester van Rotterdam over
gesproken, omdat dit een lokale
aangelegenheid betreft en er bij mij
geen enkele zorg bestaat over zijn
aanpak.

7
De gesprekken die gevoerd worden
ten behoeve van toekomstig beleid
zijn in de vorm van een
marktonderzoek en alle burgers die
daaraan deelnemen ontvangen een
onkostenvergoeding.
In het geval van de
«Antillianentafels» en de
«Marokkanentafels» worden dan ook
specifiek Antillianen en Marokkanen
uitgenodigd voor de gesprekken.

8
Nee.

9
Nee, zie antwoord vraag 6.
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